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Notulen 
VERGADERING: Openbare vergadering Dorpsraad Nes a/d Amstel (DR) 

 9e vergadering van 2023/2027 van 12e zittingsperiode 

VERGADERDATUM: Dinsdagavond 14 mei 2024.                                        

Aanvang 20.00 uur                                             

Plaats: Dorpshuis de Nesse 

AANWEZIG: Henk Boelrijk (voorzitter), Hanny Ekkelkamp – Beldman, Hermann Ruhe, Pieter Beke, Henk 

Jurriën, Rinus Verheggen, Frans van Vugt-Schmitz, Ruben Kreuzen (oud secretaris) en Jane Dest 

(secretaris) 

De vergadering wordt om 20.06 geopend. Er zijn 13 personen op de ‘publieke tribune’ aanwezig 

1.  Welkom en opening 
De vergadering wordt geopend en geleid door Henk Boelrijk (voorzitter). Alle leden van de Dorpsraad en 
secretaris zijn aanwezig. Henk opent de vergadering met een warm welkom aan alle aanwezigen inclusief 
(nieuwe secretaris) Jane Dest en Ruben Kreuzen (oud secretaris). Ook verwelkomt hij Hugo van der Kooij 
die meer zal vertellen over Amstelidee. Robbert Logger is niet aanwezig, maar hij wordt vervangen door 
Rusha de Jong van AVA. 
  
2.  Vaststellen agenda 
De Dorpsraad (DR) stelt de agenda vast. Er zijn geen urgente onderwerpen die aan de agenda toegevoegd 
moeten worden. 
 
3.  Amstelidee 
Tijdens de vergadering heeft de DR kennisgemaakt met Amstelidee. De voorzitter van deze stichting, Hugo 
van der Kooij, was aanwezig om uit te leggen hoe Amstelidee werkt. Hugo introduceert zichzelf en vertelt 
dat hij zich in het verleden (1989-2014) veelal heeft gericht op activiteiten voor jeugd en jongerenwerk, 
zoals sport en spel op straat. Hij heeft nauwe banden met Nes, onder andere door zijn betrokkenheid bij 
het organiseren van schoolactiviteiten. Hugo wilde na zijn pensioen doorgaan met het organiseren van 
leuke activiteiten. Hij heeft een stichting opgericht, Amstelidee, waarin hij nieuwe ideeën ontwikkelt op het 
gebied van cultuur, welzijn, zorg, jongeren, kwetsbaren, sport en beweging en ondersteuning van 
kansarme doelgroepen. De stichting Amstelidee beschikt over het restkapitaal van de ontbonden Stichting 
Cardanus. Dat geld willen zij gebruiken om een bijdrage te leveren aan het verbeteren van een 
gezamenlijke leef- en woonomgeving in Amstelveen, Uithoorn en Aalsmeer. Het uitgangspunt is dat 
mensen zelf ideeën aandragen hoe problemen in hun naaste omgeving aangepakt kunnen worden. 
Daarnaast biedt Amstelidee ook hun expertise bij vragen om bijvoorbeeld een project op te starten. 
Amstelidee onderscheid zichzelf van andere organisatie omdat ze werken met korte lijntjes. Zo kunnen 
laagdrempelige ideeën snel gerealiseerd worden. Per jaar hebben ze zo’n 60 tot 70 aanvragen waarvan er 
daadwerkelijk 50 tot 60 gehonoreerd worden. Amstelidee is werkzaam in Amstelveen, Uithoorn en 
Aalsmeer. 
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Henk J vraagt Hugo om een voorbeeld, waarop Hugo aangeeft dat hij bijvoorbeeld tijdens de corona een 
jongen van 12 jaar heeft ondersteund om bij 200 ouderen in een verzorgingshuis een plantje langs te 
brengen. Hugo legt uit dat Amstelidee vooral open staat voor collectieve initiatieven met een klein budget. 
 
Henk B vraagt of er altijd sprake is van cofinanciering of dat Amstelidee ook projecten in zijn geheel draagt. 
Hugo geeft aan dat het bedrag per project verschilt en maatwerk is.  Hoe meer vrijwilligers zich inzetten en 
hoe hoger de mate van verbinding is die het project creëert, het hoogstwaarschijnlijker is dat Amstelidee 
een grotere bijdrage zal geven. 
 
Maaike vraagt hoe nieuw het idee moet zijn in verband met het een project ‘Happy Nes’ wat zij graag 
nieuw leven in willen blazen. Hugo geeft aan dat zij hier zeker bij kunnen helpen. 
 
Henk bedankt Hugo voor zijn toelichting en aanwezigheid. Hugo vindt het prima om een bericht in de 
Nieuwsbrief te plaatsen. 

 
4. Mededelingen en ingekomen stukken 
a. Secretariswisseling DR. 
De (oud) secretaris van de Dorpsraad, Ruben, heeft in de vorige vergadering aangegeven te stoppen als DR-
secretaris. Hij blijft echter wel werkzaam binnen de gemeente. Henk geeft vervolgens Jane Dest de 
gelegenheid om zichzelf voor te stellen. Jane is participatiecoördinator en zal daarom ook de rol vervullen 
als secretaris binnen de Dorpsraad en kijkt uit naar de toekomstige samenwerking. 
 
b. Rapportage Evaluatiegesprek DR met wethouder Floor Gordon d.d. 10 april jl.  
Er wordt gesproken over de rapportage van het evaluatiegesprek tussen de Dorpsraad en wethouder Floor 
Gordon, gehouden op 10 april jongstleden. Henk benadrukt dat het prettig was om de wethouder daar het 
gehele gesprek bij te hebben. Het gesprek verliep soepel en bood de gelegenheid om belangrijke 
onderwerpen aan te kaarten, zoals vergunningen en de Dorpsvisie. Rein Schuring informeert of er ook 
gesproken is over de Zwarte Kat. In het gesprek is hier kort een update over gegeven, maar verder niet op 
de inhoud ingegaan omdat zowel DR als gemeente wachten op verdere ontwikkelingen. Er loopt een 
beroepsprocedure bij de Raad van Staten. Zolang er geen uitspraak is zal de gemeente Amstelveen geen 
nieuwe vergunningsaanvraag voor twee huizen in behandeling nemen. Er is ook gesproken over 
onderwerpen als de positieve samenwerking met de wijkagent/BOA’s, verkeersveiligheid en de 
samenwerking tussen gemeenteambtenaren en de Dorpsraad. 
 
c. Plaatsing laadpaal bij het dorpshuis. 
Leden van de DR zijn benaderd over de plaatsing, begin mei, van een laadpaal bij het dorpshuis. De DR was 
niet op de hoogte van de plaatsing. Frans heeft contact opgenomen met de gemeente om te onderzoeken 
hoe dit is gegaan. Hieruit blijkt dat er al eerder is besloten om deze laadpaal te plaatsen. De plaatsing van 
de laadpaal heeft ruim een jaar op zich laten wachten. De parkeerplek waar de paal is geplaatst, blijft 
aangemerkt als openbare parkeerplek. Dit betekent dat er ook niet elektrische auto’s mogen parkeren. Dit 
is besloten na een parkeerdrukmeting, waaruit bleek dat het nodig was de parkeerplek op deze manier aan 
te merken door het tekort aan parkeerplaatsen in Nes.  
Er wordt vanuit het publiek gevraagd of er een bord staat dat aangeeft dat dit een openbare parkeerplek is. 
Dat lijkt nog niet het geval. Henk Grijmans merkt op dat laadpalen wellicht het probleem van kabels over 
de stoep kunnen oplossen. Martin de Groot geeft aan dat men ook een goot voor de kabel kan aanvragen 
bij de gemeente. Henk Grijmans vraagt zich af of de Dorpsraad hier een beleid voor gaat opstellen om te 
voorkomen dat toekomstige palen op ongewenste plekken komen te staan. Pieter stelt voor om het 
overleg met de betrokken ambtenaar, Hidde Souwer voort te zetten en hem uit te nodigen voor een DR-
vergadering voor een nadere toelichting op het beleid en de opties voor Nes a/d Amstel.  
 
De DR is van mening dat er een duidelijk beleid moet komen voor opladen van elektrische auto’s in Nes a/d 
Amstel en wil betrokken worden bij vergunningverlening voor laadpalen. De DR zal een overleg aanvragen 
met de gemeente Amstelveen om hierover nadere afspraken te maken en om ook voor de dorpsvisie te 
komen met een duidelijk plan.  
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d. Uitnodiging lancering 4e historische route. 
Er is een uitnodiging ontvangen voor de opening van de vierde historische route. Eerder is hierover al uitleg 
gegeven tijdens de DR vergadering en heeft de DR en een aantal inwoners input geleverd. De route is nu 
samengesteld en de informatieborden zijn geplaatst. Er is veel gebruik gemaakt van onze input. De opening 
staat gepland op 17 mei a.s. De Dorpsraad is hiervoor uitgenodigd. Henk is verhinderd. Hermann, Hanny en 
Henk J zullen aanwezig zijn. Ook Walter Boer en Jan van Schaik zullen vanuit de bewonerscommissie 
Zwarte Kat de opening bijwonen. 
 
e. Plek op website gemeente Amstelveen. 
De Gemeente Amstelveen heeft aangegeven een pagina op de website van de gemeente te willen plaatsen 
betreffende informatie over de DR en de ‘wijk’ Nes a/d Amstel. Jane verzameld de informatie.  
 
f. Verkeersmaatregelen Amsteldijk zuid 205.i.v.m. aanleg kabel 
De verkeersmaatregelen op de Amsteldijk Zuid 205 met betrekking tot de aanleg van een kabel zijn gestart. 
De Weg wordt aan 1 kant afgesloten, dus het verkeer zal om en om langs deze weg moeten. Er wordt 
aangegeven dat de overlast lijkt mee te vallen. De maatregelen zijn aangekondigd in de nieuwsbrief zodat 
de inwoners via dit kanaal zijn geïnformeerd. 
 
g. Speeltuin 
De DR heeft een e-mail gehad van inwoner Zoë Bottelier, zij geeft daarin aan dat ze de speeltuin bij ‘de 
Zwaluw’ verouderd en weinig aantrekkelijk vindt. Zij stelt voor om een plan te maken voor herinrichting. 
Helaas kon ze niet aanwezig zijn om een nadere toelichting te geven. De DR stelt voor om samen met De 
Zwaluw en betrokken ouders een plan op te stellen voor de herinrichting en vernieuwing van de speeltuin. 
Voor de realisatie daarvan komen we ook terecht bij de gemeente Amstelveen. Het is goed om 
voorinformatie op te halen bij de verantwoordelijke ambtenaren.  
 
Henk stelt voor ook de status van het speeltuintje tussen Jonge Gerard en Oude Visscher daarbij te 
betrekken. Er zijn ideeën dit pleintje met zandbak en verouderde speeltoestellen te vergroenen en er 
eventueel een moestuin te realiseren. De DR besluit om de buurt uit te nodigen om hierover verder van 
gedachten te wisselen. Dit ook in het kader van de Dorpsvisie. 
 
h. Parkeerplaats vrachtwagen 
Frans geeft aan dat hij contact heeft gehad met BOA Maaike Wijnstein over de handhaving van het parkeer 
verbod. Er is maar een klager over het parkeren van de vrachtwagen (trekker) in het weekend maar niet 
handhaven is geen oplossing. Een oplossing kan zijn het aanvragen van een ontheffing. De DR 
omwonenden kunnen het toekennen van een ontheffing ondersteunen. De DR geeft aan bereid te zijn te 
helpen. Het is nu zaak dat er eerst een concrete aanvraag komt.  
 
i. Nesser Volkslied 
Naar aanleiding van de e-mail over het volkslied wordt vastgesteld dat er geen aanleiding is om discussie te 
voeren over het wijzigen van het volkslied. Het Nesser Volkslied staat als een huis. 
 
5. Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad gehouden op 9 april 2024 
De DR behandeld de notulen. Tekstueel op bladzijde 3 staat er een keer te veel  ‘’in’’  
Met in acht name van deze wijziging worden de notulen verder ongewijzigd vastgesteld met dank aan de 
samenstellers. 
 
6. Dorps-en gebiedsvisie 
Er is veel tijd in gaan zitten, maar het werk is nog niet afgerond. De bedoeling is om  eind juni met een 
versie te komen die openbaar wordt gemaakt, zodat iedereen zijn of haar mening kan geven. Hierbij zal ook 
een luisteravond worden georganiseerd om input van de bewoners te verzamelen. Het streven is om vóór 
de vakantieperiode alle feedback van de inwoners te hebben verkregen. Vanuit de gemeente is 
aangegeven dat er meer tijd is om de Dorpsvisie aan te bieden aan de Raad en het College omdat de 
inspraakprocedure voor de omgevingsvisie is uitgesteld tot in het najaar. De Dorpsraad kan de extra tijd 
goed gebruiken om de dorpsvisie zorgvuldig af te ronden. Er heeft opnieuw een afstemmingsgesprek 
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plaatsgevonden met Clemens Jager van de gemeente Amstelveen. We hebben geconstateerd dat de opzet 
van de dorpsvisie goed aansluit bij het raamwerk voor de omgevingsvisie.  
 
Henk Grijmans brengt naar voren dat er een zekere leegte lijkt te zijn in de communicatie naar de 
bewoners toe. Hij suggereert dat het enthousiasme vanuit de Dorpsraad wegebt en vraagt om meer 
zichtbaarheid. De DR benadrukt dat ze eerst zelf een meer afgeronde versie van de visie willen realiseren 
voordat ze deze voor inspraak voorleggen aan de inwoners. De DR erkent dat het project veel werk eist, 
maar benadrukken het belang van het aanbieden van een samenhangend verhaal aan de bewoners. Henk 
Grijmans vraagt om een persoonlijk gesprek met Henk. De voorzitter staat hier altijd en voor iedereen voor 
open.  
 
7. Wapen en vlag Nes en polder 
Het nieuwe ontwerp voor het wapen en de vlag van Nes en de polder is af. Frans presenteert het ontwerp 
aan het publiek. Joris Hagen heeft het ontwerp gemaakt volgens de regels van heraldiek, waarbij alle 
kleuren en symbolen een specifieke betekenis hebben. Henk geeft hierbij een toelichting en zal de uitleg 
hiervan in de nieuwsbrief zetten. 
 
De Dorpsraad stemt unaniem vóór dit ontwerp en vraagt ook naar de mening van het publiek. Het publiek 
reageert ook positief. De DR zal de verdere uitrol van vlag en wapen voorbereiden. 
 
8. Leefbaarheids- en activiteitenfonds 
Er is een verzoek voor een bijdrage binnengekomen van het Dorpsfeestcomité, waarin wordt gevraagd om 
een bijdrage van €1500,-. Deze bijdrage zal worden gebruikt voor het bekostigen van een springkussen, 
openbare toiletten en een breakdance workshop. De Dorpsraad besluit het gevraagde bedrag toe te 
kennen. Jane zal er voor zorgen dat dit bedrag wordt overgemaakt.  
 
9. Overzicht vergunningen 
Het Amstelhotel bevindt zich in een nieuwe fase, waarbij de omgevingsvergunning is goedgekeurd. De 
sloopvergunning is aangevraagd en bevindt zich momenteel in de bezwaarprocedure. 
 
Voor Amsteldijk 104 zijn dakkapellen aangevraagd, waarbij ook een steiger is aangevraagd. De bewoner 
licht toe dat de dakkapel bij de garage zal worden uitgebouwd om meer ruimte te creëren voor de 
kinderen en in dezelfde stijl zal blijven als de woning. Er is gesproken met de buurman, die geen bezwaar 
heeft. 
 
Amsteldijk 132B heeft ook een dakkapel aangevraagd, waar tot nu toe geen bezwaren tegen zijn ingediend. 
 
Er is geen verdere update over het kassencomplex beschikbaar. 
 
10.  Voortgangsoverzicht 
Brievenbus: Sinds 4 mei lijkt de brievenbus niet geleegd te zijn. De dag op de brievenbus draait niet door, 
dus het mechanisme hiervoor lijkt gemaakt te moeten worden. Rinus heeft geprobeerd  de 
verantwoordelijke contactpersoon bij post.nl te bereiken, maar tot nu toe zonder succes.  Wordt vervolgd.  
Glasvezel:  Iedereen die zich heeft ingeschreven voor glasvezel hebben een nieuwsbrief ontvangen waarin 
staat dat de planning bijna rond is. Het startschot wordt gegeven op 6 juni. Henk J. zal daar bij zijn en dan 
ook nadere informatie ontvangen over planning en uitvoering.  
Nabuurschap: Op zondag 19 mei a.s. komt ‘soep op de stoep. Participe en de wijkagent zullen ook 
aanwezig zijn. 
Openbaar vervoer: Hermann meldt dat ondanks eerdere signalen dat de problemen zouden worden 
opgelost, de bus nog steeds niet altijd rijdt. Als daarover klachten worden geuit dan verschuild de 
uitvoerder zich achter personeelstekort. Het is belangrijk om dit te blijven monitoren en als het 
uitvoerende taxibedrijf in gebreken blijft aan te dringen op het opleggen van boetes.  
AED: Hanny merkt op dat het nog steeds onduidelijk is van wie de AED’s zijn en waar de rekening voor 
onderhoud en vervanging terecht moet komen. De nog beschikbare financiële middelen van de opgeheven 
EHBO vereniging zijn op de rekening van de Stichting Dorpshuis gestort. Dat roept ook de nodige vragen op 
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meldt Jan van Schaik. Besloten wordt een gesprek tussen DR, Dorpshuis en vertegenwoordigers van de 
voormalige EHBO vereniging te organiseren om afspraken voor de toekomst te maken. De DR zal het 
initiatief nemen. 
 
11. Rondvraag 
Leden Dorpsraad: 
Frans: het plan voor het realiseren van vier studio's boerderij Kerkzicht  wordt doorgeschoven naar de 
volgende vergadering. 
 
Publiek: 
Henk Grijmans maakt zich zorgen over de verkeerssituatie op de Amsteldijk. Er zal een gesprek met de 
gemeente worden georganiseerd. 
 
Rein Schuring: Wijst op het probleem van verkeerd parkeren tijdens viswedstrijden langs de Amstel en 
vraagt om meer handhaving op dit gebied. Rinus bespreekt dit met de wijkagent. 
 
Jan van der Lelie: Bedankt voor de QR-code en het stukje over de wielerronde. 
 
Er wordt opnieuw aandacht gevraagd voor betonnen bollen in de berm, dit punt wordt meegenomen in het 
gesprek met de betrokken ambtenaar over de verkeerssituatie op de Amsteldijk. 
 
Maaike vraagt of de DR een financiële bijdrage kan leveren aan heroprichten van HappyNes. De DR is blij 
met dit initiatief. Ze wordt uitgenodigd om een aanvraag in te dienen bij de Dorpsraad, waarna deze kan 
beoordelen of ze een bijdrage kunnen leveren. 
 
Hanneke: Benadrukt om de vogels niet verkeert te voeren, omdat dit ratten aantrekt en vraagt of dit 
nogmaals in het groende blaadje gezet kan worden. Het bericht zal worden herhaald.  
 
Afscheid van Ruben 
De DR neemt afscheid van secretaris Ruben Kreuzen. Hij heeft een andere functie binnen de gemeente 
Amstelveen aangenomen en zwaait daarom af als secretaris van de DR. Hij heeft inmiddels zijn opvolger 
Jane Dest goed ingewerkt. Henk bedankt namens de DR en de inwoners Ruben voor zijn inzet en de 
prettige samenwerking. Ruben heeft zijn rol goed opgepakt. Zijn frisse en open blik was zeer welkom. Hij is 
nu goed ingewerkt en daarom is het jammer dat hij vertrekt. We zullen hem zeker gaan missen. De dank 
wordt onderstreept met een mooie bos bloemen van de pluktuin en een speciaal wijntje van de 
wijnschuur.  
Henk heeft tot slot ook een bos bloemen voor Jane om haar te verwelkomen als nieuwe secretaris.  
De DR kijkt uit naar de samenwerking met haar. 
 
10. Sluiting 
De voorzitter dankt iedereen voor de inbreng en sluit om 22:17 uur de vergadering en nodigt iedereen uit 
om onder het genot van een drankje na te praten 


